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The Journal of Psychiatry & Neuroscience publishes original research articles and review
papers in clinical psychiatry (adult and child) and neuroscience that relate to major psy-
chiatric disorders, particularly schizophrenia, affective disorders and neurodegenerative
diseases. The journal therefore provides a forum for original basic and clinical science
research that will present its readership with an integrated perspective on current and
emerging issues in clinical and biological psychiatry. In this respect, the Journal of Psy-
chiatry & Neuroscience represents a new and unique concept in communication that will
bring together the latest advances in both psychiatry and neuroscience.

La Revue de psychiatrie & de neuroscience publie des articles de recherches originales et des
examens critiques en psychiatrie clinique (adulte et infantile) et en neuroscience, qui por-
tent sur d’importants troubles psychiatriques et en particulier sur la schizophrénie, les
troubles affectifs et les maladies neurodégénératives. La revue offre ainsi une tribune où
l’on peut présenter des recherches originales en sciences fondamentales et cliniques, et qui
exposera à ses lecteurs une perspective intégrée des enjeux courants en psychiatrie clini-
que et biologique. À cet égard, la Revue de psychiatrie & de neuroscience constitue un con-
cept de communication innovateur des progrès les plus récents réalisés tant en psychiatrie
qu’en neuroscience.
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